

《单词百科:Governors是什么意思?Governors怎么发音?Governors的解释和用法》

英语单词Governors是什么意思?Governors怎么读?Governors怎么发音?简答网为您整理了Governors的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Governors怎么读

Governors的读音:[' g ʌ v ə n ə z]

Governors的意思

1、n.主管(governor的名词复数);理事;(美国的) 州长;(学校、学院、医院等机构的) 董事;

Governors的相关词组

1、lieutenant governors 副总督, 副州长(lieutenant governor的名词复数);

Governors的双语例句

1、The governors were joined by Mr Hunter and his management team.

亨特先生及他率领的管理小组加入了州长们的队伍。

2、He was told by the governors that he could expect no further preferment.

他被董事们告之晋升无望了。

3、The governors felt that they were being strung along by their advisors.

地方长官感到他们一直在受顾问们的愚弄。

4、Governors are using the increased powers given to them to act against incompetent headteachers.

董事们运用赋予他们的更大权力罢免不称职的校长。

5、Actors mingled with socialites and governors and heads of powerful corporations.

演员,社交家,州长及各大公司的经理欢聚一堂。

6、School governors have the discretion to allow parents to withdraw pupils in exceptional circumstances.

督学可以酌情允许父母在特殊情况下让学生退学。

7、Thirty-two state legislatures and thirty-three governors had endorsed the League.

三十二个州议会和 三十三 个州长已认可国际联盟。

8、Regional governors are unlikely to stray from the Kremlin's plans.

地区领导人肯定得到了克里姆林宫的授意。

9、Faculty members are recommended by district governors and district RLI leaders.

教员通常都由地区总监或扶轮领导学院(RLI)领导人所推荐。

10、The notables include five Senators, two Supreme Court judges and three State Governors.

显要人物包括五名参议员、两名最高法院法官和三名州长。

11、Inch by inch we gained approval from the governors.

我们一步一步地取得了州长的批准。

12、Also 36 of the 50 states will elect governors.

同时50个州中的36个州也要选举州长。

13、Two-thirds of the 27 state governors are friendly to Lula.

27个联邦州中有 三分之二 的州长都同卢拉交好。

14、In 1908, President Roosevelt called a conference of state governors to discuss various conservation problems.

一九〇八年, 罗斯福总统召集了州长会议讨论各种资源保护问题。

15、The President summoned all the state governors to a conference on education.

总统召集各州州长召开了一次教育研讨会。

以上是简答网为您整理的Governors怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于G

overnors的用法、

Governors的释义、Governors的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Governors>